
Konec slepomišenja
Rok komunalnemu podjetju Ljubljana, da se odloči o gradnji tržnice

Na 117. redni seji je izvrš- .
ni svet obdinske skupSčine
med drugim obravnaval grad-
njo tržnice za Bežigradom.
Sklenili so, da mora Komu-
nalno podjetje Ljubljana v
štirinajstih dneh povedati, ka-
ko in kdaj bo tržnlca izgo-
tovljena. Ce se tega roka ne
bodo držali, bo izvršni svet
poiskal drugega investitorja.

Obravnavali so tudi proble-
matiko v zvezi z lokacijskim
dovoljenjem za gradnjo zavo-
da Janeza Levca. Izvršni svet
je zadolžil upravni organ in
strokovne službe, naj izdajo
lokacijsko dovoljenje samoza
objekt, brez zunanje uredit-
ve in priključkov na javne
komunalne naprave. Dovolje-
nje bodo izdali zaradi širše-
ga| družbenega interesa.

Spet so spregovorili o delu
gradbenega odbora osnovne
šole na Crnučah, ki so ga na
predlog koordinacijskega od-
bora krajevne skupnosti
Crnuče povečali, tako da ga

sedaj sestavljaio predsednik
Dušan Horvat in člani SUvo
Kenda, Milena Gosnar, And-
rej Breraec, Henrik Hvastja
in Janez 2eleznik.

Clane izvršmega sveta so se
znanali s poročilom INDOK
centra mesta in ljubljanskib
občin o uresničevanju pro-
gramskih nalog, z delovnim
načrtom do konca leta in s
pregledom finančnega stanja.
Sklenili so, da občina Beži-
grad do konca leta ne bo

sprejela nobenib. finančnih
obveznosti do INDOK. centra.

Ob koncu seje so obravna-
vaJi Se odgovor Geološkega
zavoda na članek v »Delu«
z naslovom »Rudarje snubila
za profit«. Izvršni svet bo
dokončno mnenje glede član-
ka oblikoval £ele potem, ko
bo Geološki zavod zbral še
preostalo dokumentacijo, kl
dokazuje pomanjkljivo prika-
zano stanje v omenjenem
članku.


